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Møtet gjelder: Samarbeidsutvalg – Nidarvoll og Sunnland barnehager

Dato og tid: Onsdag 1 juni 2022 kl. 17.30 -19.00

Sted: Nidarvoll barnehage 2.etg

Deltakere: Linn Monica L. Pedersen, Kenneth B Aasegg, Anders Dahlen Lausnes, Mia
Koen, Kristin Hagen Olsen, Mari R Nyheim, Marit Vedvik, Kirsten
Grevskott, Unni Rotbakken og Jan Roger Aukan

Forfall: Anita Andersen (permisjon til august 2022)

Referent: Jan Roger Aukan

FELLES SAMARBEIDSUTVALGSMØTE FOR ENHETEN

Sak 1 Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes.

Sak 2 Godkjenning av referat fra møte 23.03.2022
- se referat

Vedtak: Referat fra møte 23.03.2022 ble godkjent.

Sak 3 Aktuelle saker fra dagens barnehagedelte samarbeidsutvalgssmøter

Det gis mulighet til å løfte saker fra barnehagedelte samarbeidsutvalgssmøter.
- Fra Sunnland bhg:

- Hadde vært fint med en gjennomgang av hvordan det jobbes med avviks og
forbedringssystem, for å få innsikt i hvordan det jobbes med dette.

Vedtak: Det legges frem en presentasjon av dette på kommende møte.

- Fra Nidarvoll bhg:
- Forsøpling og hærverk

- Utfordring med ungdommer som etterlater seg snus, sigaretter, rot,
flasker, bokser etc, og tendenser til hærverk. De er på jakt etter tiltak
som kan gjøre at det blir så mye forsøpling og forebygge hærverk. Det
er dessverre lite tilbud i området for ungdommer.

Vedtak:
- Undersøke om det er natteravntilbud i området, som kunne gått innom.
- det er facebook-gruppe for nabolaget, og det kan lages et innlegg der

for å oppfordre naboer til å se innom og følge med, evt varsle politi ved
store oppsamlinger av ungdommer

https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2022/2022-03-23-referat-felles-samarbeidsutvalg.pdf


- Varsle politiet for å legge inn noen stopper på runden sin her
- Dersom det blir riktig ille, må barnehagen bekoste vekter som tar

runder
- Varsle politiet for å legge inn noen stopper på runden sin her

- “Liten og ny”
- Ønske om at barnehagen skal bli med i Liten og ny - prosjektetet. Les mer:

https://litenogny.com/ Dette er et foreldreaktivt tilvenningsprogram ved
oppstart i barnehagen. Dette er et prosjekt som nå er inne i sitt femte og siste
prosjektperiode. Vi ser det som veldig sannsynlig at dette blir en felles modell
for Trondheimsbarnehagene, og ser potensialet i denne måten å organsiere
tilvenning på.
Vedtak:

- Barnehagen tar sikte på å forberede deltagelse ved oppstart av nytt
barnehageår 2023

Sak 4 Orienteringssaker fra enhetsleder
a. Økonomi (fast sak)
Regnskapsresultat etter årets fire første måneder viser et positivt resultat så langt, men når
prognosen oppdateres med planlagte kostnader, ser det derimot noe strammere ut. Prognose pr
28.02.2022 for hele 2022 viste et merforbruk på ca 300.000 kr. Det er en liten bedring fra sist,
men det er ennå mange usikkerhetsmomenter. Rammene er fortsatt veldig stramme, med lite
handlingsrom. Eventuell refusjon av koronakostnader, vil kunne gi balanse. Vi hadde med oss
merforbruk på 299.000 kr fra 2021, som i tilfelle hentes inn, dersom vi får beregnet refusjon
på koronakostnader.
Det er utfordrende når budsjettrammene ikke strekker til ift bundne kostnader og forsvarlig
nivå på vikarinnleie (uten refusjon) og administrasjon.

b. Personalsituasjonen (fast sak)
Vi er nå godt i gang med arbeidet med personalplanen fra 01.08.2022:

- Kristin Hagen Olsen er tilsatt i fast barnehagelærerstilling (stillingen til Ingvild
Melum), men skal jobbe på avd Hompetitten kommende barnehageår.

- Vi er nå i prosess med tilsetting av tre årsvikariater som barnehagelærer
(svangerskapspermisjoner) ved enheten. To skal på småbarn på Nidarvoll bhg,
og den siste skal på avd Sokrates på Sunnland bhg.

- I tillegg er vi i prosess med tilsetting av følgende stillinger
- en fast barne- og ungdomsarbeider (støtteressurs på avd Loftet)
- en vikar som barnehageassistent / BUA i 100 % på avd Aurora på

Sunnland bhg
- en vikar som barnehageassistent / BUA i 60-100% på småbarn

Nidarvoll bhg

Ellers er det mindre kjente endringer som det jobbes med frem mot nytt barnehageår.

Sak 5 Status hovedopptak 2022
Opptaket for 2022 er så godt som ferdig, men det skjer mindre endringer med at enkelte
flytter og får overflytting til andre barnehager. Så langt har det vært greit å fylle opp plassene,
Vi har nå kun en ledige storbarnsplass, som det allerede er sendt ut tilbud på.

https://litenogny.com/


Struktur med antall barn og alder opprettholdes på Nidarvoll barnehage. På Sunnland endres
avd Loftet til en mellomgruppe med barn i alderen 2-4 år, for å imøtekomme behovet og
gruppesammensetning. Der blir det slik det ser ut nå, fire to-åringer, der tre av disse flyttes
over fra småbarnsavdelingene våre, og starter derfor ett år tidligere på storbarnssiden. Alle
som skal starte på storbarn og aktuelle to åringer som skal på mellomgruppen, har fått
informasjon om hvilken gruppe de skal på.

Sak 6 Foreldremøte for nye foreldre juni 2022 - organsisering og innhold
Mange gode tilbakemeldinger på foredragsholder, men kunne gjerne vært litt
lengre møte, med litt lengre innlegg og mulighet for spørsmål/dialog direkte.
Når man skal i grupper, er det også fint med litt bedre tid, selv om
gruppesamtalene denne gangen var ment for kort refleksjon over innlegget.

Sak 7 Feriestenging 2023
De kommunale barnehagene har vedtektsfestet 3 uker feriestengt sommer. Uke
28 og 29 skal være to av disse, men vi har valgfrihet på om vi i tillegg skal
stenge uke 27 eller uke 30. Dette skal besluttes og kommuniseres ut ett år i
forveien.

Vedtak:
I år 2023, blir det feriestengt i uke 28, 29 og 30. Deretter fortsetter vi med årlig
vurdering og beslutning på siste SU-møte før sommeren året før.

Sak 8 Møteplan for samarbeidsutvalget høst 2022
Vedtak:
Neste møte onsd 28.sept 2022 kl 17-19

Sak 9 Evaluering av arbeidet i SU
- oppdatere plakater som henger på avdelinger når nytt barnehageår

starter
- Viktig å orientere ansatte og foreldre om kommende SU-møter, slik at

de blir påminnet muligheten for å sende inn saker
- ønsker flere treffpunkter for foreldrerepresentanter, og vi legger til rette

for felles oppstartsmøte med FAU etter foreldremøter høst
- starte opp igjen med aldersdelte treff etter Korona-periode

Sak 10 Eventuelt
- Sommerfester på barnehagene

Vi gleder oss til kommende sommerfester. Invitasjoner er sendt ut, og
gjennomføres etter tradisjonell plan.

- Kort evaluering av foreldremøte mars
- Mange gode tilbakemeldinger på foredragsholder, men kunne

gjerne vært litt lengre møte, med litt lengre innlegg og mulighet
for spørsmål/dialog direkte. Når man skal i grupper, er det også
fint med litt bedre tid, selv om gruppesamtalene denne gangen
var ment for kort refleksjon over innlegget.


